# cinte techtextil

## **DOMESTIC EXHIBITOR HIGHLIGHTS**

- By application areas

国内不同应用范畴的重点展商

as of 截至 23-Jun-20

Cinte Techtextil China 中国国际产业用纺织品及 非 织 造 布 展 览 会

2 - 4 September 2020 2020 年 9 月 2 - 4 日 Shanghai New International Expo Centre 中国上海新国际博览中心

Clothtech, Sporttech





#### Zhangjiagang Hongyu New Material Co Ltd 张家港市宏裕新材料有限公司

www.chinahytex.com

Highlighted Products: Functional Fabrics

展示产品: 功能性面料

Zhangjiagang Hongyu New Material Co Ltd, as a high technology enterprise founded in July 1998, specializes in research and development, manufacturing and sales for waterproof, moisture permeability, breathable and other functional textile fabrics. For owning and keeping a strong technical force, the company introduced advanced finishing processing equipments and precision testing, analysis device from Germany, Taiwan and others. The company has established Hongyu functional textile research Institute and the textile scientific research center in cooperation with Tianjin University. The company has obtained a number of invention patents, and has been listed as a science and technology enterprise in Jiangsu Province. Hongyu has formed a finishing industrial chain of various processes, including dry coating, wet coating, PU transfer lamination, PUR hot-melt laminating, function membranes making, fluorooct-free waterproof, etc. Our major customers are international sportswear and outdoor brands, military and police protective fabric purchasers. We will uphold the spirit of conscientious, with excellent technology, stable and good quality, determined to build a global brand of functional textiles.

工业用衣物及

张家港市宏裕新材料有限公司成立于 1998 年 7 月,是一家专业从事防水、透湿、透气等功能性纺织面料的研发、生产、销售的科技企业。公司技术力量雄厚,先后引进德国、台湾等先进后整理加工设备及精密的检测、分析实验装置。公司设有宏裕机能纺织品研究所,与天津大学合作设立了纺织科研合作技术中心,取得多项发明专利,并被列为江苏省科技型企业。宏裕公司目前已形成了干式涂层、湿法涂层、PU 转移膜复合、PUR 热熔复合、高分子制膜、无氟防水等多种工艺的后整理产业链,专注服务于国内外休闲及户外品牌,国内外军警面料采购商。我们将秉持着兢兢业业的精神,凭借卓越的加工技术,稳定良好的品质,立志打造功能性纺织品全球品牌。

#### Stretch fabric laminating with PU microporous membrane 弹性微多孔膜复合面料

The stretch fabric laminating with high-tech Pu micro porous membrane, which keeps the fabric elastic and soft. It has the functions of water-proof, moisture permeability and air permeability, and improves the wearing comfort. 弹性面料复合高科技 PU 微多孔薄膜,保持面料弹性,手感柔软,具备防水、透湿、透气功能,提升了穿着舒适性。

#### Medical protective clothing fabric with high moisture permeability 高透湿医用防护服面料

The fabric is woven with conductive fiber to maintain permanent antistatic property.WP:5000mmH2O(GB/T 4744), MP: 8000g/ m2.d (GB/T 12704.1). It is comfortable to wear and can be used for many times. 面料采用带导电纤维的机织布,保持永久抗静电性,耐静水压 5000mmH2O(GB/T 4744,透湿高达 8000g/m².d(GB/T 12704.1),穿着舒适度高,并可多次使用。





#### Tian Ding Feng Holdings Co Ltd 天鼎丰非织造布有限公司

Highlighted Products: Polyester filament base cloth; Polypropylene (PP) filament needle-punched geotextile

展示产品: 聚酯长丝胎基布;聚丙烯长丝针刺土工布

Tian Ding Feng Holdings Co Ltd is a large business group dedicated to the development and production of all kinds of high-tech nonwovens. The company owns 3 wholly-owned subsidiaries (Tiandingfeng Nonwovens Co. Ltd., Tiandingfeng Polypropylene Material Technology Co. Ltd. and Chuzhou Tiandingfeng Nonwovens Co. Ltd.). The annual nonwovens production capacity is over 150,000 tons. Our main business involves polyester roofing carrier, high tenacity coarse denier polypropylene spunbond needle-punched nonwoven geotextiles, filter materials and many other industrial nonwovens. The company has 28 one-step polyester spunbond needle-punched nonwoven lines with independent intellectual property rights. Tian Ding Feng Holdings Co Ltd is ranked first in the domestic market share for many years and is an important global supplier of polyester tire base fabrics.

天鼎丰是一家致力于各类高技术非织造材料研发和生产的大型企业。公司旗下拥有天鼎丰非织造布有限公司、天鼎丰聚丙烯材料技术有限公司和滁州天鼎丰非织造布有限公司3家全资子公司,在山东德州、安徽滁州共建有3处生产基地,非织造布年生产能力15万吨。公司主营业务涉及防水卷材聚酯胎基布、高强粗旦聚丙烯土工布、高性能非织造土工合成材料、环保过滤材料等多个领域。经过多年快速发展,天鼎丰现已拥有28条全球领先的"一步法"聚酯纺粘针刺胎基布生产线,连续多年国内市场占有率第一,是全球重要聚酯胎基布生产供应商。

#### Polyester filament base cloth 聚酯长丝胎基布

Tiandingfeng polyester filament base cloth employs "one-step polyester spunbond needle-punched base cloth production technique" with independent intellectual property rights. It is made of high-quality polyester chips subjected to the following processes: forming continuous fibers through melt spinning, lapping, needle-punching, binding, gum dipping, sizing and drying. Its multiple properties far outperform some traditional base cloth products.

天鼎丰聚醋长丝胎基布是采用其拥有自主知识产权的"一步法聚醋纺粘针刺胎基布生产工艺",以优质聚酪切片为原料,经熔融纺丝形成连续长纤维,再经铺网、针刺固结、浸胶、定型烘干等工序制成,多项性能远超传统胎基布产品。

#### Polypropylene (PP) filament needle-punched geotextile 聚丙烯长丝针刺土工布

PP spunbond needle-punched geotextile is a type of important high-performance geosynthetics. The material plays an important role in hydraulic engineering, hazardous waste landfill, tailings pond, airport and high-speed train projects. It took 4 years to overcome the difficulties for Tiandingfeng to manage resolving the technical barrier of industrialization of high-tenacity, coarse denier PP spunbond needle-punched nonwoven geotextiles. From then on, Tiandingfeng has become the only domestic enterprise which masters the production technique of PP spunbond needle-punched geotextile. The successful operation of this project brings to an end to the history of long-term dependence on importing foreign PP spunbond needle-punched geotextile. Tiandingfeng Polypropylene Material Technology Co. Ltd. adopts advanced spinning equipment. Therefore its filament number can reach at least 11dtex, and the intensity at least 3.5g/d. Besides all these edges, its lapping is uniform without cloudiness. The company also adopts post-finishing equipment with a patented technology so that transverse and longitudinal strength of products are consistent with the elongation. It means the product properties are more uniform and stable.

聚丙烯纺粘针刺土工布是一种重要的高性能土工合成材料,该材料在水利、危废填埋场、尾矿库、机场、高铁等工程的建设有重要的作用。天鼎丰公司历时 4 年艰苦攻关,成功攻克了高强粗旦聚丙烯纺粘针刺土工布产业化技术难关,成为国内唯一一家掌握聚丙烯纺粘针刺土工布生产技术的企业。该项目的成功投产结束了我国长期依赖进口国外聚丙烯纺粘针刺土工布的历史。天鼎丰聚丙烯材料技术公司采用先进的喷丝设备,单丝纤度能够达到 11dtex 以上,强度可以达到 3.5g/d 以上,铺网均匀无云斑。采用专利技术的后整理设备,产品纵横向强力及延伸率一致,产品性能更加均一稳定。



## Dongying Jofo Filtration Technology Co Ltd 东营俊富净化科技有限公司

www.meltblown.com.cn

Our company produces high-efficiency and low-resistance melt-blown mask materials, high-efficiency air purification materials and liquid filtering materials, spunbond non-woven cloth for the fields of medical and industrial protection, building, agriculture and home textiles.

我司主要生产高效低阻的熔喷面罩材料、高效空气净化材料和液体过滤材料;医疗和工业防护、建筑、农业、家纺等领域用纺粘无纺布。



#### Eastex Industrial Science and Technlogy Co Ltd 东纶科技实业有限公司

Eastex has been specializing in the production of spunlace nonwovens and its converted products since 1998. Eastex possesses 5 state-of-the art crosslapper and parallel production lines, with yearly capacity over 10,000 tons.

本公司自 1998 年开始专业生产水刺布及其制品,现有五条国际先进的交、直铺水刺生产线,年产能过万吨。是全球专业有色纤维(如黑色、红色、绿色等)水刺布生产商,可加工各种花纹水刺布和阻燃、拒水等功能性产品。克重范围:30-250 克/平米。公司具有一次性卫生用品生产资质,可生产湿巾、擦布等非织造布制品。



#### Hangzhou Nbond Nonwovens Co Ltd 杭州诺邦无纺股份有限公司

www.nbond.cn

Nbond has been committed to the development, production and marketing of spunlace nonwovens. The products mainly relate to the fields of cosmetic materials, industrial cleanliness, industrial materials, civil cleanliness.

诺邦一直致力于水刺非织造材料的开发、生产和销售,产品以直销的形式销往全球 50 余个国家和地区,主要涉及美容材料、工业清洁、工业资材、民用清洁、湿巾材料和医用材料领域。



#### Winner Medical Co Ltd 稳健医疗用品股份有限公司

www.winnermedical.cn

Winner Medical Co Ltd is a leading manufacturer of single used wound care and surgical products in China.

稳健医疗用品股份有限公司(简称稳健医疗)于 2000 年设立稳健实业(深圳)有限公司·于 2015 年正式改制为稳健医疗用品股份有限公司。是一家研发、生产和销售以棉花为主要原材料的医用敷料和日用消费品的自主创新企业,主要产品系列有:医用伤口敷料、手术室耗材、医用卫生材料及家庭卫生护理用品等。稳健医疗拥有三大品牌:Winner 稳健、PurCotton 全棉时代和 PureH2B 津梁生活。

## 中科贝思达®

## ZK-BESTXiamen Environmental Science & Technology Co Ltd 中科贝思达(厦门)环保科技股份有限公司

www.cas-best.cn

Product model: ZKG9501 (without valve), packing specification: 50/box (without valve), executive standard: GB 2626-2006 Respiratory Protective Equipment - Non-powered Air-purifying Particle Respirator, level of protection: KN95, basic functions: applicable to respiratory protection of non-oily particulate matters such as industrial dust, sand dust and pollen. Applicable occasions: non-oily particulate polluted environment and daily common protection.

产品型号: ZKG9501(无阀款) 包装规格: 50只/盒(无阀款) 执行标准: GB 2626-2006《呼<mark>吸防护用品</mark> 自吸过滤式防颗粒物呼吸器》 防护等级: KN95级 基本功能: 适用于工业性粉尘、沙尘、花粉等非油性颗粒物的呼吸防护。 适用场合: 各种劳动作业非油性颗粒物污染环境及日常普通防护使用。

## HaiNing Hongyang New Materials Co Ltd 海宁宏扬新材料有限公司

#### www.hy-xcl.com

Haining Hongyang New Materials Co., Ltd is a professional manufacturer of PVC knife coated fabrics. The core product is knife coated fabrics for industrial applications, mainly used for truck covers and inflation formation materials.

海宁宏扬新材料有限公司是一家专业生产 PVC 刀刮涂层布 (PVC 夹网布)的企业,产品主要用于汽车篷布,火车篷布,帐篷,充气玩具气密布,篷房布,体育跳垫,拳击袋,休闲用品,停车篷,沼气池,膜结构,农业养殖等。具有防火阻燃、防菌防霉、抗 UV、防油抗污、耐晒、耐候等性能,以及优越的抗拉、抗撕、抗剥离特性。并可根据客户要求定做各种环保要求,达到美国和欧盟标准。



## Jiangsu Hengli Chemical Fibre Co Ltd 江苏恒力化纤股份有限公司

www.hengli.com

Polyester industrial yarn brand "Chaolite" under Hengli Group is made from high-quality polyester raw materials, by the most advanced solid-phase viscometer of Swiss Buhler and special equipment for spinning and winding imported from Germany and Japan. Meanwhile, there is advanced management process. Hence, the polyester industrial yarns features not only high breaking strength, high elasticity modulus and excellent shock resistance, but favorable size stability and heat resistance. Our company has good reputation at home and abroad by virtue of excellent product quality and first-class services. The company's products have a dominating position in the industry thanks to their excellent stability. They are widely applied in the fields of automobile tyre fabrics, coating fabrics, hoisting bundling belts, automobile safety belts, automobile air bags, mine conveyer belts, industrial belts, high-strength ropes, marine fishing nets, high-pressure rubber hoses, subgrade grilles, mine grilles, geotextile for dam protection, Textilene building material and home furnishing.

恒力集团旗下,涤纶工业丝品牌"超力特",依托优质聚酯原料,采用最先进的瑞士布勒固相增粘设备,以及德国、日本进口纺丝卷绕专用工业丝设备,配套先进的管理工艺,生产的涤纶工业丝具有断裂强度大、弹性模量高、耐冲击性好等特点,其织物具有良好的尺寸稳定性和耐热性,我公司以产品质优、服务一流享誉海外。公司产品以优良的稳定性,占领行业制高点,产品广泛服务于汽车轮胎帘子布、涂层织物、吊装捆绑带、汽车安全带、车用气囊、矿用输送带、工业皮带、高强缆绳、海洋渔网、高压胶管、路基格栅、矿井格栅、堤坝防护土工布、特斯林建材家居等领域。



## Beijing BW Tech-textile Co Ltd 北京邦维高科特种纺织品有限责任公司

www.techtextile.com.cn

Military-related textile, nuclear biochemical (NBC) protection, special industry protection, health emergency protection, flexible composite and products, protective material and equipment.

军工配套纺织品、核生化(NBC)防护、特种行业防护、卫生应急防护、柔性复合材料及制品、单凭防护材料及装备。



## Shaanxi Yuanfeng Textile Technology Research Co Ltd 陕西元丰纺织技术研究有限公司

www.sxyffz.cn

Highlighted We mainly engage in the research &development and production of safety protective textile. Now we have more than 8 series personal products: protective products of anti-static, high-temperature resistant and flame retardant, electric arc protection, molten metal sp

展示产品: 公司主营产品为"方科"牌防静电、耐高温阻燃、防熔融金属飞溅、防电弧、抗菌、防辐射等功能性安全防护服装面料,

Shaanxi Yuanfeng Textile Technology Research Co., Ltd. was established in June 2000, specializing in safety protection textiles, high performance enhancement materials, agricultural textiles and other industrial textiles technical research and sales. The company is "China Safety and Protection Textile R & D and testing Base", "Shaanxi Province High-tech Enterprises"; the Ministry of Industry and Information Technology "focuses on tracking and cultivating textile and garment independent brand enterprises".

陕西元丰纺织技术研究有限公司成立于 2000 年 6 月·专业从事安全防护用纺织品、高性能增强材料、农业用纺织品等产业用纺织品研发与销售。公司是"中国安全与防护用纺织品研发检测基地","陕西省高新技术企业",工信部"重点跟踪培育纺织服装自主品牌企业"。

#### Flame retardant and antistatic fabric 阻燃防静电面料

The product has permanent flame retardancy, permanent antistatic property, soft and comfortable to wear, rich color, meet the requirements of GB 8965.1-2009, NFPA 2112, ISO 11612, GB 12014-2009, EN 1149-5 and other standards. The main application fields are petroleum, electric power, coal, chemical and other industries, and gradually expand to fire, military, machinery and other industries.

产品具有永久阻燃性、永久抗静电性、穿着柔软舒适、色彩丰富、符合 GB 8965.1-2009、NFPA 2112、ISO 11612 及 GB 12014-2009、EN 1149-5 等标准要求。主要应用领域为石油、电力、煤炭、化工等行业、逐步拓展到消防、军队、机械等行业。

#### Molten aluminum splashing protective fabric 熔融铝飞溅防护面料

The rapid slippage of the product is good, permanent flame retardancy, wearing comfort, comfortable to wear, strong and durable. Mainly used in metal smelters, casting long and other enterprises as well as welding workplaces of tooling fabrics.

产品快速滑脱性好,对于经常处在高温辐射热、大量熔融金属铝飞溅物等危险条件下的人员,可提供全面、永久的专业防护;同时永久阻燃性、服用舒适性,穿着舒适,结实耐用。主要用于金属冶炼厂、浇铸长等企业以及焊接类作业场所的工装面料。



Click the icon to Pre-register & get access to our <u>NEW business matching</u> <u>platform</u> and schedule your meetings with these exhibitors!

Schedule & Meet! 预约商贸会议

点击图标进行预登记,自动开通全新的**商贸配对平台**,便即可与以上参展商预约商贸会议!

Contact us | Messe Frankfurt (HK) Ltd | Ms Qube Chim / Ms Xaey Wong | Tel 电话: +852 2238 9906 / 9954 | Email: Cinte@hongkong.messefrankfurt.com 联络我们 | 法兰克福展览(香港)有限公司 | 詹嘉欣小姐/ 黄家裕小姐 | 电话: +86 21 6160 1155 | 电邮: Cinte@hongkong.messefrankfurt.com